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PROTOKÓŁ NR 71/2024 

z LXXI Sesji Rady Miejskiej w Piwnicznej-Zdroju 

z dnia 27 marca 2024 r. 

  

LXXI Sesja Rady Miejskiej w Piwnicznej-Zdroju odbyła się w dniu 27 marca 2024 r.  

o godz. 15.30 w sali narad Urzędu Miejskiego. W Sesji uczestniczyło 14 radnych, nieobecna: 

Dominik Anna. Sesję prowadził Mariusz Lis – Przewodniczący Rady Miejskiej. 

 

CZĘŚĆ I - WSTĘPNA 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad Sesji.  

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Dokonał otwarcia obrad Sesji, która została zwołana na postawie art. 20 ust. 3 ustawy o samo-

rządzie gminnym na wniosek Burmistrza Piwnicznej-Zdroju. Przywitał wszystkich obecnych. 

Poinformował, że na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym sesje Rady Miejskiej w Piwnicznej-Zdroju są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Powiedział, że udział w obradach oznacza akceptację 

przetwarzania danych osobowych w postaci utrwalenia swojego wizerunku i głosu, klauzula 

dotycząca przetwarzania danych osobowych znajduje się na drzwiach wejściowych do sali 

obrad. Zwrócił uwagę, że w związku z obowiązkiem transkrypcji obrad Sesji nie ma możli-

wości wypowiadania się bez użycia mikrofonu, każda wypowiedź musi być kierowana bezpo-

średnio do mikrofonu, w danym momencie może wypowiadać tylko jedna osoba. Poprosił  

o niewłączanie się do wypowiedzi innych osób, ponieważ powoduje to zaburzenie czystości 

głosu, a co za tym idzie nierzetelną transkrypcję wypowiedzi. Przypomniał również o przepi-

sach o ochronie danych osobowych i nie używania nazwisk osób niebędących osobami pu-

blicznymi. Poprosił o stosowanie się do powyższych uwag.  

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad.  

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Poprosił o potwierdzenie swojej obecności poprzez naciśnięcie przycisku. Poinformował, że 

na sali obecnych 14 radnych, w związku z tym można prawomocnie prowadzić obrady. 

Zwrócił uwagę, że radni zaznajomili się z porządkiem obrad i zapytał, czy są jakieś uwagi  

i czy ma go przeczytać.  

 

Nie było potrzeby odczytywania.  

  

Bronisław Rusiniak – Radny  

Poinformował, że chciałby złożyć wniosek. 

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Poprosił o wypowiadanie się do mikrofonu.  

 

Bronisław Rusiniak – Radny 

Złożył wniosek o zmianę porządku obrad Sesji poprzez dodanie w CZEŚCI II – PODJĘCIE 

UCHWAŁ punktów 4 i 5 o treści:  

− „4. Uchwała w sprawie sprzedaży działki nr 2111/180.”,  

− „5. Uchwała w sprawie sprzedaży działki nr 2331/26 i 2878/4”.  
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Odczytał uzasadnienie do wniosku, którego kserokopia stanowi załącznik do niniejszego pro-

tokołu.  

 

Dariusz Chorużyk – Burmistrz  

Zwracając się do pana Radnego z Głębokiego oraz innych radnych powiedział, że w związku 

z tym, iż na Komisji omawiali temat dofinansowania do zadania budowy boiska wielofunk-

cyjnego w Głębokim ma pytanie, ponieważ w zasadzie na Komisjach powinno być głosowa-

nie i wówczas byłoby jasne, czy taki wniosek idzie do procedowania na Sesji, czy nie idzie. 

Zwrócił uwagę, że w związku z tym, iż takiego głosowania nie było, ma do radnych pytanie, 

czy będą za i zostawiają projekt budżetu tak, jak został przedstawiony, czy mają być przeciw-

ko i wówczas by prosił o wprowadzenie autopoprawki, ponieważ nie chciałby całego wniosku 

budżetowego poddać po głosowanie i radni głosowaliby za zmianami negatywnie. Stwierdził, 

że to by wpłynęło również na inne zadania, które radni znają, czyli opieka społeczna, Polski 

Ład, więc ma pytanie, ponieważ gdyby było głosowanie, było by jasne. Stwierdził, że ma 

pytanie i może je mieć.  

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Zwrócił uwagę, że pan Burmistrz ma pytanie, więc on mu odpowie na to pytanie. Powiedział, 

że pan Burmistrz był na Komisji i tak, jak powiedział, było wszystko omawiane i ani słowem 

nie wspomniał o tym, co teraz tu przedstawia. Stwierdził, że wystarczyło to przedstawić i za-

pytać na Komisji, ale jego zdaniem w tej chwili już jest to bez sensu, będą głosowali i wyj-

dzie, czy ktoś jest za, czy przeciw. Zapytał, dlaczego pan Burmistrz nie przedstawił tego toku 

myślenia na Komisji.  

 

Dariusz Chorużyk – Burmistrz  

Powiedział, że wnioskuje o wprowadzenie autopoprawki, którą omówi pani Skarbnik, aby 

było to fachowo i dobrze, jak będzie po zmianach. 

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Zwrócił uwagę, że ma jeszcze pytanie do pana Burmistrza, ponieważ pan Bronisław Rusiniak 

złożył wniosek, który wymaga zgody pana Burmistrza, który jest wnioskodawcą. Zapytał, czy 

pan Burmistrz wyraża zgodę na zmianę.  

 

Dariusz Chorużyk – Burmistrz  

Poinformował, że wyraża zgodę.   

 

Zofia Kulig – Skarbnik  

Zapytała, czy może coś powiedzieć.  

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Udzielił głosu.  

 

Zofia Kulig – Skarbnik  

Powiedziała, że może przed zmianą i przed głosowaniem przedstawi autopoprawki Burmi-

strza.  

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Stwierdził, że sytuacja jest kuriozalna, ponieważ mieli Komisję, na której przecież była pani 

Skarbnik i pan Burmistrz i nic o autopoprawce nie wspominali.  

 



3 

 

Dariusz Chorużyk – Burmistrz  

Powiedział, że nie było głosowania.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Powiedział, że chciałby zabrać głos.  

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Stwierdził, że on jest jeszcze Przewodniczącym na tej Sesji i na razie przejdą do głosowania 

nad wnioskiem pana Bronisława Rusiniaka. Zwrócił uwagę, że został złożony wniosek i pro-

siłby o zagłosowanie na tym wnioskiem. Poddał pod głosowanie wniosek o zmianę porządku 

obrad poprzez dodatnie punktu nr 4 o treści: „4. Uchwała w sprawie Uchwała w sprawie 

sprzedaży działki nr 2111/180.” 

 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie tj. 14 – za (protokół z imiennego głosowania sta-

nowi załącznik do niniejszego protokołu).   

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Poddał pod głosowanie wniosek o zmianę porządku obrad poprzez dodatnie punktu nr 5  

o treści: „5. Uchwała w sprawie sprzedaży działki nr 2331/26 i 2878/4”. 

 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie tj. 14 – za (protokół z imiennego głosowania sta-

nowi załącznik do niniejszego protokołu).   

 

Bronisław Rusiniak – Radny  

Poprosił pana Przewodniczącego o przyjęcie autopoprawki pana Burmistrza pod głosowanie, 

ponieważ nie może być tak, żeby wszystko odrzucać i on się z tym nie może nijak zgodzić. 

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady 

Stwierdził, że on sam nie decyduję na temat przyjęcia tego, ale oczywiście wprowadzi ten 

wniosek pod głosowanie.  

 

Adam Musialski – Radny  

Poprosił o udzielenie mu informacji w formie pisemnej, dlaczego nie został dochowany sied-

miodniowy termin powiadomienia radnych o dzisiejszej Sesji Rady. Powiedział, że informa-

cja dotarła do nich 22, dzisiaj jest 27, co jest niezgodne z ustawą o samorządzie gminnym. 

Zwrócił uwagę, że w związku z powyższym tak, jak na wstępie, prosi w formie pisemnej  

o wyjaśnienie, co było tego powodem.  

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady 

Powiedział, że oczywiście, jak najbardziej poinformuje pana Adama, ale już może odpowie-

dzieć, co było powodem. Poinformował, że powodem było to, iż wielu radnych w jutrzejszym  

dniu nie brałoby udziału w tej Sesji, w związku z tym została ona przełożona na dzień dzisiej-

szy. Przypomniał panu Radnemu, że on często organizował Sesję nie na sześć dni przed wła-

ściwą Sesją, tylko na dzień lub dwa dni, więc kuriozalną rzeczą jest, że teraz zapomniał  

o tym.  

 

Adam Musialski – Radny  

Poprosił, aby to udokumentować.  
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Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Stwierdził, że oczywiście dostanie to pisemnie. 

 

Adam Musialski – Radny  

Zwrócił uwagę, że to nie był powód do tego, żeby nie dochować siedmiodniowego terminu 

ustawowego.  

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Powiedział, że pan Radny dostanie odpowiedź pisemną. Poinformował, że pan Burmistrz 

składa wniosek o autopoprawkę. Zapytał, czy ktoś jeszcze chce zabrać głos. 

 

Bogumiła Szczepanik – Radna  

Zwróciła uwagę, że chciała wyłączyć z głosowania kwestię dotyczącą zmian budżetowych  

i przenieść na inny termin sprawę boiska w Głębokim, wyłączyć z dzisiejszego głosowania. 

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Zwrócił uwagę, że wniosek złożył pan Burmistrz, więc będą głosowali nad jego wnioskiem. 

Zapytał, czy pani Radna również składa wniosek o ściągnięcie punktu nr 1.  

 

Bogumiła Szczepanik – Radna  

Powiedziała, że tylko części.  

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Stwierdził, że dokładnie to będzie zrobione.  

 

Bogumiła Szczepanik – Radna  

Powiedziała, że ona nie wie, co pan Burmistrz chce zmieniać. 

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Poprosił panią Skarbnik o przekazanie tej informacji. Zwrócił uwagę, aby przynajmniej na 

ostatniej Sesji zachować pewne standardy.  

 

Bronisław Rusiniak – Radny  

Zaapelował o trochę więcej kultury i o to, aby się nie kłócić.  

 

Zofia Kulig – Skarbnik  

Zwróciła uwagę, ze chodzi o zdjęcie z procedowania następujących zmian, po stronie docho-

dów majątkowych w dziale kultura fizyczna, w rozdziale zadania w zakresie kultury fizycznej 

nieprocedowanie kwoty 175 460 zł. Poinformowała, że po stronie wydatków majątkowych  

w dziale kultura fizyczna, rozdziale zadania w zakresie kultury fizycznej w ramach paragrafu 

wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych nieprocedowanie nad wprowadzeniem kwoty 

700 tys. zł dotyczy modernizacja boiska w Głębokiem. Zwróciła uwagę, że następnie zmiany, 

które nie będą procedowane, to w dziale kultura fizyczna, w rozdziale obiekty sportowe  

w ramach paragrafu wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych, dotyczy modernizacji 

boiska w Głębokiem środki własne nie będzie dokonywana kwota zmniejszenia 350 tys. zł  

i w dziale przychody w projekcie uchwały było zmniejszenie o kwotę 257 035 zł, będzie 

zmniejszenie o kwotę 1575 zł. Poinformowała, że będzie to miało wpływ również na załącz-

nik nr 1, załącznik nr 2, na przychody oraz na wydatki majątkowe, więc te wszystkie załącz-

niki ulegną zmianie o te kwoty, które przedstawiła. 
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Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Zapytał, czy są jakieś pytania do pani Skarbnik.  

 

Zofia Kulig – Skarbnik  

Potwierdziła, że na dzień dzisiejszy pozostaje kwota 350 tys. zł w rozdziale 92601 obiekty 

sportowe tak, jak było to zaplanowane w uchwale budżetowej na zadanie modernizacji boiska 

sportowego w Głębokiem, jeżeli te autopoprawki będą przyjęte. 

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania do pani Skarbnik albo pana Burmistrza  

 

Bronisław Rusiniak – Radny  

Poprosił, aby pan Burmistrz się nie obrażał, ale tyle ludzi napisało pismo o zmiany w planie 

przestrzennym dla Wsi Łomnica-Zdrój, ludzie wpadają w depresję, bo mają materiały, mają 

pieniądze, siłę, odwagę, chcą budować dom, ale nie da rady, bo nie ma zmian w planie prze-

strzennym. Zapytał, jaki zły duch te plany wymyślił stwierdzając, że chodzi teraz po domach 

w ramach kampanii i ludzie to strasznie zarzucają. Stwierdził, że jego zdaniem ta kiełbaska 

wyborcza troszeczkę za droga była, jak na możliwości gminy zadłużonej, trzeba szukać lep-

szego dofinansowania i zbudować boisko z prawdziwego zdarzenia. 

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Przypomniał, że za chwilę mają punkt interpelacje, wolne wnioski, zapytania, opinie.  

 

Lech Maślanka – Radny  

Powiedział, że on chciał zabrać głos odnośnie tego punktu.  

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Udzielił głosu.  

 

Lech Maślanka – Radny  

Poprosił, aby przyszła na salę pani Ela i wytłumaczyła jeszcze raz, czy teraz jeśli odłożą to 

dofinansowanie, czy przegłosują, to gmina je straci, czy po prostu później można z niego zre-

zygnować.  

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Powiedział, że gmina nie straci. 

 

Lech Maślanka – Radny  

Zapytał, czy dobrze rozumie, że jeśli teraz zagłosują za budową, to gdy się pojawi lepsza do-

tacja, to można ją też pozyskać, czyli można dwie dotacje wziąć na jednym rozdaniu.  

 

Dariusz Chorużyk – Burmistrz  

Powiedział, że o tym pani Ela mówiła.  

 

Lech Maślanka – Radny  

Powiedział, że radni to wiedzą, ale mieszkańcy nie. 

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Zwrócił uwagę, że jeżeli pan Radny prosi, to poproszą panią Elę.  
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Lech Maślanka – Radny  

Stwierdził, że do mikrofonu, żeby to wybrzmiało. 

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Zwrócił uwagę, że wcześniej była zaplanowana inna kwota, a później nastąpiło zwiększenie 

do kwoty 700 tys. zł, więc pozostaną przy tej pierwszej wersji, która była na samym początku. 

 

Adam Musialski – Radny  

Zapytał, czy może zabrać głos.  

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Udzielił głosu.  

 

Adam Musialski – Radny  

Powiedział, że jego zdaniem niepotrzebnie wracają do punktu wyjścia, jeżeli Burmistrz zgło-

sił autopoprawkę powinni ją przegłosować i to jest chyba jedyne wyjście na chwilę obecną, 

skoro nie ma zgody w Radzie, żeby w całości realizować to zadanie. 

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Zwrócił uwagę, aby pan Radny pozwolił, jeżeli Radny ma pytanie do pracownika.  

 

Adam Musialski – Radny  

Stwierdził, że ma takie prawo.  

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Potwierdził, że ma takie prawo, więc prosi, aby posłuchać, może też dowiedzą się czegoś. 

 

Lech Maślanka – Radny  

Zwrócił uwagę, że chodzi o boisko sportowe i zapytał, czy teraz przegłosowując tę kwotę, 

rezygnują później z dodatkowego dofinansowania, gdyby się takie pojawiło. 

 

Elżbieta Polakiewicz – inspektor UM 

Zwróciła uwagę, że jak już informowała na Komisji, przede wszystkim, żeby wziąć to dofi-

nansowanie, muszą wybrać wykonawcę w procedurze przetargowej, która jak radni dobrze 

wiedzą trwa co najmniej 2 miesiące. Powiedziała, że tak jak mówiła w momencie, kiedy uda-

łoby się wyłonić wykonawcę i wziąć to dofinansowanie, które otrzymali w wysokości 175 

460 zł mogliby ubiegać się również o dofinansowanie z programu inwestycje w oświacie, 

wsparcie trwających inwestycji realizowanych przez jednostki samorządu terytorialnego, 

prowadzących jednostki systemu oświaty do wartości 50% udziału gminy, czyli na dzień dzi-

siejszy 524 tys. zł, ale warunkiem, żeby w ogóle złożyć taki wniosek, należy rozpocząć inwe-

stycję. Zwróciła uwagę, że jeżeli radni nie podejmą w tej chwili uchwały, to tak jak już tłu-

maczyła, trzeba najpierw wyłonić wykonawcę, a procedury przetargowe trwają co najmniej 

dwa miesiące.   

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Zwrócił uwagę, że chodzi o to, że została przez pana Burmistrza złożona autopoprawka. 

 

Elżbieta Polakiewicz – inspektor UM 

Stwierdziła, że właśnie odpowiedziała, że aby skorzystać z tego dofinansowania, trzeba naj-

pierw wyłonić wykonawcę, więc liczenie jest proste, jest marzec, wyłonienie wykonawcy 
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dwa miesiące to jest kwiecień, maj, żeby złożyć o dofinansowanie tego projektu, to po wybo-

rze wykonawcy jest maj i wtedy np. wykonawca realizuje to zadanie i jest szansa, że to zada-

nie zostanie zrealizowane. Zwróciła uwagę, że w momencie, gdy radni w tej chwili nie po-

dejmą uchwały związanej z wprowadzeniem tego zadania, a pewnie do tego zmierzają, po-

dejmie to kolejna Rada wybrana w wyborach. Powiedziała, że nie zna procedur związanych  

z zaprzysiężeniem, ale może będzie to kwiecień, maj, więc od maja prosi, aby sobie przeli-

czyć,  czerwiec, lipiec wybór wykonawcy i zostaje czas do końca roku, żeby zrealizować to 

zadanie. 

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Zapytał, czy przedmiar i kosztorys był na kwotę 700 tys. zł 

 

Elżbieta Polakiewicz – inspektor UM 

Stwierdziła, że prawda jest taka, iż końcowa wartość zadania będzie znana po wyłonieniu 

wykonawcy, składali wniosek o dofinansowanie na kwotę 690 tys. zł, starali się o dofinanso-

wanie w maksymalnej wartości 300 tys. zł, nie dostali 100%, podobnie jak inne gminy, dosta-

li dofinansowanie w wysokości 175 460 zł, w związku z tym żeby zrealizować to zadanie to  

z budżetu gminy trzeba dodać 524 540 zł. Zwróciła uwagę, że to jest inwestycja, więc należy 

doliczyć również obsługę inwestorską. 

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Powiedział, że nie ma tego w formie papierowej, więc jeszcze raz poprosi panią Skarbnik, aby 

przedstawiła dokładnie, pomału jakie zmiany są zaplanowane w tej autopoprawce. 

 

Zofia Kulig – Skarbnik  

Powiedziała, że jeżeli mowa tylko o autopoprawce, która została wniesiona teraz przez pana 

Burmistrza, to ze zmian, które radni otrzymali, nie będą dokonywać zwiększeń dochodów 

majątkowych w dziale kultura fizyczna, w rozdziale zadania z zakresu kultury fizycznej  

w ramach paragrafu dotacja celowa otrzymana z tytułu pomocy finansowej udzielanej między 

jednostkami samorządu terytorialnego na dofinansowanie własnych zadań inwestycyjnych  

i zakupów inwestycyjnych, proponowana była zmiana 175 460 zł, ta zmiana nie będzie pro-

cedowana po stronie dochodów. Zwróciła uwagę, że po stronie wydatków nie będą procedo-

wać nad zwiększeniem wydatków majątkowych, w dziale kultura fizyczna w rozdziale zada-

nia w zakresie kultury fizycznej w ramach paragrafu wydatki inwestycyjne jednostek budże-

towych w kwocie 700 tys. zł i tutaj była realizacja zadania modernizacja boiska w Głębokiem, 

środki własne 524 540 zł, więc ta zmiana nie będzie procedowana. Powiedział, że nie będzie 

procedowana zmiana, modernizacja boiska w Głębokiem, dotacja z Urzędu Marszałkowskie-

go Województwa Małopolskiego MIRS 2024 to była kwota 175 460 zł, więc ta zmiana nie 

będzie procedowana. Poinformowała, że nie będzie procedowana zmiana zmniejszenia wy-

datków majątkowych w dziale kultura fizyczna, w rozdziale obiekty sportowe w ramach pa-

ragrafu wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych dotyczy modernizacja boiska sporto-

wego kwota 350 tys. zł, ta kwota była przenoszona do rozdziału 92605, więc ta zmiana nie 

będzie procedowana, czyli pozostają środki 350 tys. zł na modernizację boiska w Głębokiem  

i przychody były zmniejszane o kwotę 257 035 zł, więc ta zmiana też nie będzie procedowa-

na. 

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Zapytał, czy są jakieś pytania do pani Skarbnik. 

 

Nie było pytań.  
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Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Poddał pod głosowanie autopoprawkę Burmistrza do uchwały w sprawie zmiany w budżecie  

i zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Piwniczna-Zdrój na rok 2024.  

 

Autopoprawka została przyjęta, 8 – za, 4 – przeciw, 2 – wstrzymujące się (protokół  

z imiennego głosowanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

Ad. 3. Interpelacje, wolne wnioski, zapytania, opinie.  

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Poprosił o zabieranie głosu.  

 

Adam Musialski – Radny  

Zwrócił uwagę, że ma na koniec kadencji pytanie do radnych z Miasta, bo kadencja była dość 

długa, pięć i pół roku, przed chwilą dyskutowali na temat budowy boiska w Głębokim, ale 

jakoś przez te pięć i pół roku nie słyszał od radnych z Miasta, żeby postawili chociaż jeden 

wniosek na temat poprawy boiska sportowego w Piwnicznej i budynku klubowego Ogniwa. 

Powiedział, że ostatnia renowacja tego obiektu była w czasach, kiedy on był prezesem, to 

było gdzieś 10, 12 lat temu i od tego czasu na obiekcie Ogniwa nie działo się nic. Stwierdził, 

że jakoś trudno mu się pogodzić z tą opinią, ponieważ miał zgłaszać takie wnioski, ale w koń-

cu doszedł do wniosku, że przecież są radni z Miasta, więc oni powinni dbać w szerokim 

spektrum o to, żeby zaplecze sportowe na terenie samego Miasta poprawić. Powiedział, że 

jego zdaniem w następnej kadencji radni, którzy będą reprezentowali Miasto zadbają o to, 

żeby Klub Sportowy Ogniwo miał właściwe warunki do tego, żeby mógł uprawiać piłkę noż-

ną poziomie na godnym. 

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Stwierdził, że odbiera to jako czystą uszczypliwość w kierunku radnych z Miasta, ale zupełnie 

niesłuszną, ponieważ pan Adam był Przewodniczącym przez ponad 4 lata.  

 

Adam Musialski – Radny  

Stwierdził, że pan Przewodniczący nie musi być recenzentem jego wypowiedzi. 

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Stwierdził, że akurat Ogniwo go interesuje. Powiedział, że pan Adam też taki wniosek mógł 

złożyć, oczywiście powiedział, że radni z Miasta mogli, ale przecież doskonale wiadomo, co 

się stało z Ogniwem w tej kadencji. Zwrócił uwagę, że nieprawdą jest to, co pan Radny mówi, 

że wtedy, jak był prezesem Ogniwa, ponieważ pamięta te czasy, bo współpracowali wtedy. 

Powiedział, że jak była budowana hala sportowa, to wymusił na wykonawcy takie podstawo-

we remonty jak malowanie, poprawa rynien, pokrycia dachowego i zostało to wykonane bez-

kosztowo, ani złotówki gmina nie dała za to i dlatego ten obiekt w miarę wygląda, bo jak wy-

glądał wcześniej to wiadomo. Stwierdził, że oczywiście tam trzeba by było włożyć większe 

środki, rozbudować, przebudować, poprawić infrastrukturę, ale takie podstawowe rzeczy wte-

dy zostały zrobione, więc to nie jest tak, że nic tam się nie robiło. Zwrócił uwagę, że należy 

powiedzieć sobie szczerze, do jakiego poziomu zostało Ogniwo sprowadzone w tej kadencji 

to doskonale wiedzą i nie jest to wina trenerów prowadzących, ale niestety pana Burmistrza.   

 

Ryszard Lewicki – Radny  

Stwierdził, że to nie Burmistrz trenuje.  
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Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Powiedział, że on prowadzi zajęcia i niestety dużo dzieci uczęszcza do Rytra, ponieważ jest 

lepsza infrastruktura, Rytro ma lepsze finansowanie, jeżeli chodzi o klub, więc są to takie 

czynniki. Stwierdził, że w tej chwili każdy rodzic ma samochód, dowozi dziecko do klubu, 

który daje lepsze warunki. Powiedział, że stracono pięć lat, bo można było zbudować trochę 

lepsze finansowanie i warunki tego klubu i jego zdaniem wtedy te dzieci nie trenowałyby  

w innych miejscowościach. 

 

Adam Musialski – Radny  

Stwierdził, że chciałby powiedzieć jeszcze jedno. 

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Oddał głos panu Radnemu Włodzimierzowi Źrałce.  

 

Włodzimierz Źrałka – Radny  

Stwierdził, że on poczeka.  

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Oddał głos panu Radnemu Adamowi Musialskiemu.  

 

Adam Musialski – Radny  

Powiedział, że nie ma teraz do tego dostępu, bo pan Przewodniczący się zachwala tym, co to 

nie zrobił, jak budowali halę sportową, ale on przekazał by, ile było usterek po wybudowaniu 

hali sportowej i ile one kosztowały. 

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Stwierdził, że oczywiście były usterki, ale chciałby przypomnieć panu Adamowi, że to on był 

wtedy Przewodniczącym. Powiedział, że on przyszedł w trakcie budowy i wiele usterek ura-

tował m.in. wentylację mechaniczną, na którą był przygotowany projekt zamienny, na którym 

gmina by straciła około 300 tys. zł. Zwrócił uwagę, że to, iż tak hala wygląda, to nie chce się 

chwalić, ale m.in. zasługa jego i jego ciężkiej pracy. 

 

Włodzimierz Źrałka – Radny  

Powiedział, że w imieniu mieszkańców, nauczycieli i oczywiście dzieciaków chciałby ser-

decznie podziękować za boisko w Głębokim.  

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Powiedział, że jeszcze nie ma za co dziękować, bo dopiero będą głosować nad autopoprawką 

pana Burmistrza, którą złożył.  

 

Włodzimierz Źrałka – Radny  

Powiedział, że już zagłosowali.  

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Powiedział, że na razie przyjęli do porządku, a będą głosowali nad autopoprawką dopiero za 

chwilę. Zapytał, czy są jeszcze jakieś głosy.  
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Ryszard  Lewicki – Radny  

Zwrócił uwagę, że jakość Ogniwa to jest wina trenerów i prezesa, a nie Burmistrza, ponieważ 

Burmistrz nie trenuje nikogo. Powiedział, że chodzi o zainteresowanie mieszkańców, słucha-

nie ich wypowiedzi, dlaczego odeszli do Rytra i to pan Przewodniczący powinien wiedzieć 

dlaczego, jakie są finanse, jakie były składki zbierane i potwierdzenie tych składek, ponieważ  

Burmistrz nie trenuje. Stwierdził, że pan Przewodniczący manipuluje tymi słowami i prosi, 

aby tego zaprzestać. 

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Stwierdził, że szkoda, iż Burmistrz nie trenuje, bo fajnie by było, jakby może trenował piłkę 

nożną albo grał przynajmniej, ponieważ trochę lepiej by to wyglądało. Poprosił o spokój, po-

nieważ takie głośne rozmowy przeszkadzają. Powiedział, że nie będą się sprzeczać, czyja to 

jest wina, ale powie, jak funkcjonuje to w Rytrze. Poinformował, że w Rytrze klub dlatego tak 

dobrze funkcjonuje, ponieważ jest to praca wielu osób i trzeba połączyć siły trenerów, pana 

Burmistrza i finansowania. Stwierdził, że to nie jest tak, iż w tej chwili nie mając pieniędzy  

i odpowiedniego zaplecza można cokolwiek w tym kierunku zrobić, ponieważ rodzice wybie-

rają lepsze warunki, a sąsiednie kluby dają lepsze warunki i dlatego jest tak jak jest. Zwraca-

jąc się do pana Adama powiedział, że zaraz dostanie głos, czytał formułę na początku, a pan 

Adam nawet tego nie wie, że powinien chwilkę poczekać, za chwilę odda głos i pan Adam 

będzie mógł mówić, co chce. Stwierdził, że aby Ogniwo się dźwignęło jest konieczna współ-

praca wielu elementów, Burmistrza, trenerów, prezesów i wtedy wspólnie mogą coś wypra-

cować i tyle w tym temacie, a tej współpracy teraz nie było. 

 

Adam Musialski – Radny  

Powiedział, że ma tylko jedno pytanie do Burmistrza.  

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Poprosił pana Lewickiego o wyłączenie mikrofonu.  

 

Adam Musialski – Radny  

Zapytał pana Burmistrza, czy był przez te 5 lat zapraszany na walne zebranie klubu sportowe-

go Ogniwo.  

 

Dariusz Chorużyk – Burmistrz  

Zapytał, czy może zabrać głos.  

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Udzielił głosu.  

 

Dariusz Chorużyk – Burmistrz  

Powiedział, że w tej kadencji wyremontowali lub wybudowali nowe boiska wielofunkcyjne  

w Łomnicy-Zdroju, w Kosarzyskach, w tej chwili był wniosek o remont w Głębokim, czyli 

jeśli mowa o modernizacji i zadaniach Burmistrza, to Burmistrz jak najbardziej się wywiązu-

je, a nawet dużo robi, jeśli chodzi o dziedzinę sportową. Stwierdził, że to, iż do zrobienia jest 

jeszcze np. boisko w Piwnicznej-Zdroju, jest jak najbardziej faktem, jeszcze w kolejce czeka-

ją np. Kokuszka, co słyszeli na Komisji, więc prosi, aby oceniać obiektywnie. Powiedział, że 

nad finansami gminy radni debatują na każdej Sesji i to oni decydują, na co gmina daje środ-

ki, a on za każdym razem powtarza, aby dzielić takie środki, jakie mają. Zwrócił uwagę, że 

radni głosują przeciwko podwyżkom podatków nie patrząc, jaki to będzie miało wpływ na 

budżet, a on później ten budżet musi spinać. Poinformował, że w 2023 roku na Ogniwo po-
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szło 35 tys. zł na organizację zajęć, 8 tys. zł dla gospodarza stadionu, 11 600 zł na wynagro-

dzenie dla trenerów. Stwierdził, że dofinansowanie do Ogniwa jest takie, na jakie stać naszą 

gminę. Zwrócił uwagę, że to, iż sąsiednia gmina, na którą radni ciągle się powołują, wybudo-

wała nowy stadion, wynikało z tego, że mieli takie środki z Polskiego Ładu, których nasza 

gmina nie mogła podjąć, ponieważ wybudowali to ze środków na tzw. pegeery, gdzie było 

2% wkładu gminy, nasza gmina takich środków nie miała, oni z tego zrobili, mają w tej chwi-

li nową bazę, na którą się wszyscy powołują. Pogratulował sąsiadom, że to zrobili. Stwierdził, 

że Piwniczna nie jest najbogatszą gminą, nawet Sącz nie ma czegoś takiego, że wszystkie 

dyscypliny sportu wspiera. Poinformował, że dofinansowują piłkę nożną, ale przecież Ogni-

wo to są również działania młodzieży i niezłe sukcesy np. w siatkówce. Zapytał, czy radni to 

zauważyli lub czy zauważyli, że również w ramach zajęć sportowych organizowano program 

„Jeżdżę z głową”, a później dwa razy kolonie na sportowo, też był to element sportowy, więc 

jeżeli radni mówią to prosi, aby pod uwagę wszystko. Stwierdził, że gmina, na ile może dofi-

nansowuje i wspiera sport. Poinformował, że nie był na żadnym zebraniu i nie był nigdy za-

proszony. 

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Stwierdził, że pan Burmistrz mówił o ukierunkowaniu, ale część widzi, a część nie widzi, 

ponieważ  nasza gmina nie ma tylko sukcesów w piłce siatkowej, ale jakoś dziwnie pan Bur-

mistrz zapomina np. o jego chłopcach, którzy zdobyli wicemistrzostwo Powiatu w piłce noż-

nej halowej. Stwierdził, że to jest wielki sukces, ale oczywiście rozumie, że umniejszanie to 

jest domena pana Burmistrza. Zwrócił uwagę, że jak ktoś zadaje pytanie, ponieważ pan Mu-

sialski mówi o Ogniwie, to prosił, żeby się odnieść do Ogniwa, a nie od razu robić otoczkę, co 

było robione. Powiedział, że jeżeli chodzi o Ogniwo, to z boiska w Kosarzyskach, czy gdzie 

indziej korzystają dzieci ze szkoły, ale jeżeli chodzi o szkołę w Kosarzyskach to szkoda, że 

pan Burmistrz zrezygnował z projektu połączenia budynku z halą sportową w Kosarzyskach, 

ponieważ już te działania się rozpoczęły, a tam dalej dzieci, żeby zjeść sobie obiad czy śnia-

danie muszą się przebierać i przelatywać do budynku nr 2.  

 

Lech Maślanka – Radny  

Stwierdził, że jeśli rozmawiają o sporcie, o boiskach i o tym, że są takie słabe osiągnięcia  

w dziedzinie sportu, to tym bardziej się dziwi, że radni nie chcą budować boiska na Głębo-

kim. Powiedział, że słyszy, iż były wybudowane boiska na Łomnicy, na Kosarzyskach, a na 

Kokuszce z budżetu sołeckiego lata temu sami utwardzili tereny, ogrodzili, żeby gdziekol-

wiek te dzieciaki mogły grać, aby piłka im nie uciekała na drogę. Zwrócił uwagę, że gdyby 

chcieli w ten sposób krzyczeć jak niektórzy radni, to biorąc środki i nakłady finansowe, jakie 

poszły na inne wioski, to u nich jest budżet sołecki 30 tys. zł, który w całości przeznaczali na 

realizację jednego celu, który w sumie powinna robić gmina. Powiedział, że czy ta kadencja, 

czy poprzednia, zawsze tak było, że czy był remont szkoły i wymieniali dach to szedł budżet 

sołecki, mieszkańcy sami wszystko wykonywali, boisko sportowe również sami wykonywali. 

Stwierdził, że jedyna inwestycja jakaś większa, to był plac zabaw i to lata temu, który już tak 

się zniszczył, że teraz jest do remontu. Powiedział, że jako mieszkańcy Kokuszki naprawdę 

zazdroszczą poszczególnym wioskom takich obiektów, bo u nich jest tragedia, nie ma na-

prawdę nic, budynek szkoły, który praktycznie się wali, boisko sportowe, którego nie ma, czy 

plac zabaw, który jest rozebrany. Zwrócił uwagę, że teraz udało się realizować drogę, ale tyl-

ko dzięki temu, że był Polski Ład, ponieważ gmina by tego nie udźwignęła i wioska byłaby  

w opłakanym stanie. Stwierdził, że tym bardziej jeśli są jakieś inwestycje, gdzie przeszkadza, 

że te środki następna Rada może ściągnąć lub gdy się uda pozyskać większe środki to może 

być większe dofinansowanie, a tutaj się mówi, że jest problem z młodymi ludźmi, nie mają 

boiska, muszą dojeżdżać do Piwnicznej, by cokolwiek zagrać, a nie mają pod domem, żeby  



12 

 

w piłkę pokopać, czy w siatkówkę, więc jak ta młodzież ma jakieś osiągnięcia sportowe uzy-

skać. Powiedział, że w tym wypadku jest dofinansowanie, powinni wykorzystać, jeśli będzie 

większe to jest możliwość pozyskania tego dofinansowania, jeśli nie będzie, ściąga się tą in-

westycję, ale w takim wypadku, czy to ta Rada, czy następny Burmistrz nie zamyka sobie 

drogi, ponieważ po to jest dofinansowanie. 

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Zwrócił uwagę, że pan Radny był na Komisji i on nie słyszał, żeby którykolwiek radny mó-

wił, że to boisko jest niepotrzebne, żaden radny tego nie mówi, więc prosi, aby nie mówić, że 

się ściąga, albo nie ściąga. Powiedział, że chodzi o kwestię dofinansowania, bo tak słabego 

dofinansowania nie było przy żadnej inwestycji, a tutaj Burmistrz się szczyci i chwali wszę-

dzie tym, że będzie to nie mniej jak 50%, a wychodzi dofinansowanie 25%, więc dyskusja 

była na ten temat, a nie na temat tego, czy jest to potrzebne, czy nie. Zwrócił uwagę, że jeżeli 

już mowa o boisku, to trzeba powiedzieć sobie szczerze, że z Głębokiego na orlik, który jest 

wybudowany jeszcze przez poprzedniego Burmistrza jest chyba najbliżej, trochę dalej jest  

z Łomnicy, jeżeli już mowa o dostępności do boiska.  

 

Bronisław Rusiniak – Radny  

Zwracając się do pani Dyrektor MGOK zapytał, jak sprawy z Orkiestrą Dętą, czyli naszą hi-

storią, tradycją, kulturą, czy zostały podpisane umowy. Poprosił, aby mu powiedzieć, ponie-

waż go to bardzo interesuje. 

 

Justyna Deryng – Dyrektor MGOK 

Zapytała, czy może zabrać głos.  

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Udzielił głosu.  

 

Justyna Deryng – Dyrektor MGOK  

Powiedziała, że na poprzedniej Sesji Rada głosowała zwiększenie środków na to, żeby mogli 

podpisać umowy, ponieważ ich środki, które mieli zaplanowane zgodnie z wytycznymi od 

pani Skarbnik, pozwalały na podpisanie umowy do końca sierpnia według tych stawek, które 

zostały wynegocjowane. Zwróciła uwagę, że w związku z tym radni zwiększali środki po to, 

żeby oni mieli środki na podpisanie dalszej części, czyli od września do końca roku i dodat-

kowe zwiększenie 5 tys. zł na Orkiestrę i to było robione na ostatniej Sesji.  

 

Bronisław Rusniak – Radny  

Zapytał, czy to jest wszystko.  

 

Justyna Deryng – Dyrektor MGOK  

Zwróciła uwagę, że dalej mają podpisaną umowę do sierpnia, bo w momencie, kiedy będzie 

sierpień, podpiszą umowę na pozostałe 4 miesiące według tego, co było wynegocjowane i tak 

jak było ustalone. 

 

Bronisław Rusiniak – Radny  

Złożył pani Dyrektor życzenia wielu sukcesów. 

 

Bogumiła Szczepanik – Radna  

Zapytała, czy 20 czerwca będzie można iść na basen, czy nie.  
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Justyna Deryng – Dyrektor MGOK  

Powiedziała, że tego nie wie.  

 

Bogumiła Szczepanik – Radna  

Powiedziała, że pan Burmistrz odesłał ją do pani Dyrektor. 

 

Justyna Deryng – Dyrektor MGOK  

Powiedziała, że na spotkaniu na basenach mieli przedstawić środki, które potrzebują, żeby 

wykonać remonty. 

 

Bogumiła Szczepanik – Radna  

Zwróciła uwagę, że ona się pyta, czy będzie.  

 

Justyna Deryng – Dyrektor MGOK  

Powiedziała, że jeśli chodzi o niezbędne remonty, prawdopodobnie zdążą je zrobić, ale nie 

mają na to środków. Zwróciła uwagę, że w międzyczasie tak, jak radni wiedzą, pan Przewod-

niczący również pisał do nich pismo, pracownicy od 1 maja pracują na pół etatu, więc mają 

taką sytuację.  

 

Bogumiła Szczepanik – Radna  

Zwróciła uwagę, że odnosząc się do Ogniwa słyszy, kto jest winien, winien jest trener, ale ona 

nie wie, być może, jednakże ona pamięta taką sytuację, ponieważ padło, kiedy pan Burmistrz 

był zaproszony na walne. Stwierdziła, że nie był, bo wezwał sobie ówczesnego prezesa, który 

pozyskiwał środki zewnętrzne na klub Ogniwo i go prowadził, a pani Sikorska stwierdziła, że 

on jest kombinatorem, bo wiadomo finansista to kombinator i ówczesny prezes przyszedł ze 

stosem dokumentów, rozliczeń i został wyrzucony z gabinetu, więc zrezygnował. Stwierdziła, 

że może to powiedzieć, bo wie o tym, ponieważ pomagała mu załatwić sponsora, który się 

powiesił na jednym płocie.  

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Powiedział, że jego zdaniem temat Ogniwa został wyczerpany przez pana Burmistrza. 

 

Kazimiera Sikorska – Radna  

Zwracając się do pani Szczepanik powiedziała, że nie życzy sobie, żeby tych słów używała, 

bo ona tego nigdy nie powiedziała i prosi, aby to odwołać.  

 

Bogumiła Szczepanik – Radna  

Zapytała, co ma odwołać.  

 

Kazimiera Sikorska – Radna  

Zapytała, co pani Radna powiedziała przed chwilą pod jej adresem. 

 

Bogumiła Szczepanik – Radna  

Powiedziała, że pani Radna sekowała ówczesnego prezesa Ogniwa.  

 

Kazimiera Sikorska – Radna  

Zapytała, co robiła.  
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Bogumiła Szczepanik – Radna  

Powiedziała, że sekowała stwierdzając, że jest takie słowo. Zwróciła uwagę, że nie życzy so-

bie tego i pani Radna nie będzie oceniać jej pracy. 

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Zwrócił uwagę, że tak jak powiedział uważa, że temat Ogniwa został wyczerpany, pan Bur-

mistrz sam przeczytał, jakie są środki.  

 

Ryszard Lewicki – Radny  

Stwierdził, że jest to wykorzystywane do kampanii wyborczej.  

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Powiedział, że zostało to wyczerpane. 

 

Ryszard Lewicki – Radny  

Poprosił, aby pan Radny nie wykorzystywał tego do kampanii wyborczej dla siebie, jako kan-

dydat na Burmistrza, a to robi. Zwrócił uwagę, że pani Radna już kiedyś powiedziała, że 

Ogniwo nie było rozliczone z funduszy i składek, które w tej chwili nie wie, kto pobiera  

w Ogniwie, ale sama pani Radna to poruszała. Powiedział, że po drugie Ogniwo nie było roz-

liczone z funduszy, które gmina przekazuje, nie było kontroli, a ktoś za to odpowiada. Poin-

formował, że za całość kontroli odpowiada Starosta, ale za fundusze gminne ktoś odpowiada  

i nie było tej kontroli.  

 

Bogumiła Szczepanik – Radna  

Zwróciła uwagę, że zostały przyniesione dokumenty.   

 

Ryszard Lewicki – Radny  

Zwrócił uwagę, że to pani Radna poruszyła. 

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Powiedział, że pan Lewicki jest przy głosie, przecież czytał formułę, a radni na ostatniej Sesji 

nie zachowują powagi. Zwrócił uwagę, że pan Burmistrz przeczytał jakie są kwoty i to wy-

starczy, ale kwota, którą przeczytał jest po prostu niepoważna i za te pieniądze tego klubu nie 

można utrzymać, a co dopiero rozwijać. 

 

Piotr Ściegienny – Radny  

Poprosił, aby nie robić cyrku na ostatniej Sesji, bo to już jest naprawdę porażka, co teraz radni 

robią i wyprawiają. Zaproponował, aby podjąć uchwały, zagłosować, rozstać się pokojowo  

i tyle, bo to jest śmieszne i to jest żenada, co teraz się wyprawia. 

 

Maria Adamuszek – Radna  

Powiedziała, że chciała podziękować bardzo swoim wyborcom za zaufanie, nie musi się 

chwalić, bo ludzie wiedzą, że dużo udało jej się osiągnąć, jeśli chodzi o Łomnicę. Zwróciła 

uwagę, że jej priorytetem był i jest dalej cmentarz, zakupiono działki, dzięki Dyrektorowi  

z komunalki jest to ogrodzone i dzięki oczywiście radnym, że za tym głosowali. Poinformo-

wała, że byli z projektantami, będzie projektowany dom przed pogrzebowy i miejsce po-

chówku. Stwierdziła, że nikt jej łaski nie robi, ponieważ jest w statucie, że należy zabezpie-

czyć pochówek zmarłych. Zwróciła uwagę, że dobrze żyje z Wodami Polskimi, jest bardzo 

porządny kierownik, tyle lat prosiła i udało się jej taką okropną wyrwę tam, gdzie jest most na 

Korkówkę zabetonować w tamtym roku, częściowo wyczyścili koryto potoku Łomniczanka  
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i odmulili cieki wodne m. in. koło szkoły, więc jest dumna, bo udało się jej zrobić jeszcze 

wiatę przystankową i wiele, wiele innych rzeczy, o których nie musi mówić, bo ludzie to wi-

dzą. Powiedziała, że chciała podziękować panu Burmistrzowi Chorużykowi za jej łapę, ma 

następne zdjęcie od chirurga, ma napisany papier i już dostała z policji dwa pisma, ale nie  

z piwniczańskiej. Poinformowała, że sprawa jest już w toku, bo są kamery, będą przesłuchi-

wani, ponieważ 8 osób było i jej sprawca. Zwróciła uwagę, że prawdopodobnie, co wie od 

policji, nie wie, czy się nie spotkają z panem Burmistrzem w sądzie i z tego powodu będzie 

jej bardzo miło i jej zdaniem panu Burmistrzowi też będzie bardzo miło. Powiedziała, że pan 

Burmistrz robił sobie kampanię m.in. po Łomnicy, ludzie jej mówią, ponieważ był niedaleko 

na jej osiedlu. Zwróciła uwagę, że pan Burmistrz mówił do jednego człowieka, który osobi-

ście jej powtórzył, ale jest RODO i nie może mówić gdzie i pan Burmistrz powiedział, że 

mają Radną z Łomnicy, więc dlaczego nie przyjdzie ona do niego, żeby on tej rodzinie po-

mógł. Powiedziała, że ten pan wytłumaczył panu Burmistrzowi, że ta rodzina wcale nie jest 

biedna, więc co pan Burmistrz by pomógł. Stwierdziła, że pan Burmistrz wiecznie gruszki na 

wierzbie obiecuje. Powiedziała, że dziękuje, ponieważ miło jej się z panem Burmistrzem 

współpracowało, a jeszcze milej, jak się spotkają w sądzie.  

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Zapytał, czy ktoś jeszcze chce zabrać głos informując, że są w punkcie 3 interpelacje, wolne 

wnioski. 

 

Bronisław Rusiniak – Radny  

Powiedział, że jako Radny czterech kadencji dziękuje wszystkim za to, że robili drogi na 

Łomnicy, jak najbardziej dziękuje panu Burmistrzowi, bo zrobiło się trochę, ludzie nie mogli 

dojeżdżać, musieli po błocie chodzić i jest naprawdę wdzięczny. Stwierdził, że nie patrzył na 

politykę i na nic, ale na to, żeby tym ludziom jak najwięcej pomóc i udało się to i tamto zro-

bić. Powiedział, że jest bardzo wdzięczny wszystkim radnym, panu Burmistrzowi i panu 

Przewodniczącemu, że wspierał.  

 

Bogumiła Szczepanik – Radna  

Zwróciła uwagę, że ma tylko jedno pytanie do pana Burmistrza na koniec współpracy i chcia-

łaby prosić, ponieważ to trwa już półtora roku, więc może dostanie odpowiedź na jej pisma. 

Stwierdziła, że może tak na koniec, na do widzenia dowie się, dlaczego prawo jest nieprze-

strzegane, to tak z ciekawości już tylko. 

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Zapytał, czy pan Burmistrz coś odpowie.  

 

Dariusz Chorużyk – Burmistrz  

Powiedział, że na końcu.  

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Zwrócił uwagę, że odpowiadają po kolei, więc jeżeli pan Burmistrz chce coś powiedzieć do 

pani Bogusi to prosi bardzo.   

 

Dariusz Chorużyk – Burmistrz  

Powiedział, że na każde zapytania radni otrzymują odpowiedzi, jeżeli nie otrzymali to wiedzą, 

kto przygotowuje, do kogo składali, więc mogą u pracowników merytorycznych dopytać, bo 

dobrze wiedzą, przesiadują nich i wiedzą, kto za co odpowiada. Stwierdził, że generalnie py-

tania dotyczą spraw merytorycznych, którymi zajmują się pracownicy, więc jeśli pani Radna 
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nie otrzymała od jakiegoś pracownika odpowiedzi to prosi, aby w takim razie zwrócić uwagę, 

od kogo nie otrzymała.  

 

Bogumiła Szczepanik – Radna  

Powiedziała, że od pana radcy.  

 

Dariusz Chorużyk – Burmistrz  

Zapewnił, że sprawdzi i wówczas udzieli odpowiedzi.  

 

Bogumiła Szczepanik – Radna  

Powtórzyła, że od pana radcy prawnego.  

 

Dariusz Chorużyk – Burmistrz  

Poprosił, aby złożyć na piśmie, sprawdzi i odpowie.  

 

Ryszard Lewicki – Radny  

Powiedział, że na koniec kadencji pragnie podziękować Burmistrzowi za jego ciężką harówę, 

którą wniósł dla gminy, bo był sam, bez zastępcy i dawał rady wszystkiemu, tym bardziej, że 

Rada była bardzo ciężka, większość było na nie, rozwój gminy się wstrzymywał przez to. 

Stwierdził, że mimo wszystko tyle długów, które były spłacono bardzo dużo, nie zaciągano 

wiele nic nowego i ile zrobiono, a dzięki komu, dzięki Burmistrzowi i jego wysiłkowi oraz 

radnym, którym za owocną pracę i wsparcie w jakikolwiek sposób Burmistrza bardzo dzięku-

je. Powiedział, że jego zdaniem przyszła kadencja również będzie dobra i owocna. Podzięko-

wał panu Burmistrzowi i radnym za wszystko i za to, że przeżyli tutaj wspólnie razem.  

 

Lech Maślanka – Radny  

Powiedział, że wszystkim chciałby życzyć zdrowych, wesołych i pogodnych Świąt Wielka-

nocnych. Zwrócił uwagę, że jeśli kogoś z radnych uraził lub komuś zrobił krzywdę, to ser-

decznie przeprasza, na pewno nie było to jego zamysłem. Zwracając się do mieszkańców po-

prosił o to, żeby w nadchodzących wyborach kierowali się rozumem i wybrali ludzi, którzy 

będą chcieli się dogadywać, współpracować i pracować na rzecz gminy, a nie swój czas  

i energię poświęcać na walkę między sobą i targanie się po sądach, ponieważ to nie jest nic 

przyjemnego i nie jest mile widziane. Zwrócił uwagę, że prosi o wybór nowych radnych  

z głową i rozumem, ponieważ to przedstawiciele mieszkańców i będzie to świadczyło o każ-

dym osiedlu, jak ta Rada będzie wyglądała. Ponownie złożył życzenia zdrowych, wesołych, 

pogodnych Świąt. 

 

Maria Adamuszek – Radna  

Zwróciła uwagę, że pan Radny powiedział to do niej, ale żaden Burmistrz ręki i kości pro-

mieniowej Radnej nie złamał. Stwierdziła, że to jest ewenement, żaden Burmistrz tego nie 

zrobił.  

 

Lech Maślanka – Radny  

Powiedział, że mówi do wszystkich radnych, ponieważ z każdej strony były uszczypliwości, 

ale nie chce rozróżniać.  

 

Maria Adamuszek – Radna  

Zwróciła uwagę, że będzie miała wielką przyjemność być w sądzie. 
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Lech Maślanka – Radny  

Stwierdził, że nie o to mu chodziło. 

 

Maria Adamuszek – Radna  

Powiedziała, że chciałaby się w końcu dowiedzieć, gdzie jest kupiony za ich pieniądze tele-

wizor, b o może by go na koniec zobaczyła oraz podkaszarka.  

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Stwierdził, że prawdopodobnie pani Radna nie uzyska tej odpowiedzi. Zwrócił uwagę, że to 

co mówił pan Burmistrz, że dostają odpowiedzi to jest nieprawda, ponieważ on też występo-

wał i nie otrzymał odpowiedzi. Zapytał, czy jeszcze ktoś chce zabrać głos.  

  

Ryszard Lewicki – Radny  

Zwracając się do pani Radnej powiedział, że żaden Przewodniczący nie gonił za Burmistrzem 

i to było zbędne, ponieważ to był cholerny pech.  

 

Maria Adamuszek – Radna  

Zapytała jaki to był pech, skoro są nagrania z kamer i 8 świadków. Stwierdziła, że wiadomo, 

iż pan Lewicki powie, że nic nie widział. Zwróciła uwagę, że dzięki Bogu, iż mąż skarżącej ją 

obronił, bo może by tak jak powiedziała kiedyś, Burmistrz jej główkę rozwalił. Zapytała, czy 

to jest Burmistrz stwierdzając, że poprosiła go, aby usiąść, a Burmistrz w nogi. Powiedziała  

o przezywaniu kobiety w mediach społecznościowych. 

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Zwrócił uwagę, że takie rzeczy tak, jak powiedziała pani Maria jeśli ktoś chce wchodzić na 

drogę sądową to bardzo prosi. Zapytał, czy ktoś jeszcze chce coś przekazać zwracając uwagę, 

iż nie będzie to w formie takiej kłótni.  

 

Adam Musialski – Radny  

Powiedział, że chciał podziękować pani Magdzie za ponad 4 lata bardzo owocnej współpracy. 

Stwierdził, że męczyli się często razem, często wypracowywali jakieś wnioski, nawet mieli 

odwagę poruszać się po sferach zarezerwowanych tylko dla prawników, często udawało się 

im wypracowywać jakieś wspólne, prawidłowe opinie. Zwracając się do pani Magdy powie-

dział, że dziękuje, ponieważ dużo zyskał przy niej i chciałby, żeby ona też mogła to powie-

dzieć, że również przy nim coś uzyskała. Stwierdził, że życzy pani Magdzie, aby w przyszłej 

kadencji miała współpracowników, radnych, Burmistrza, z którymi da się współpracować, bo 

wie, że pracownicy samorządowi co kadencję są w niezbyt sprzyjającej sytuacji, zawsze się 

martwią, co to znowu będzie, czy przyjdzie jakiś szaleniec, czy przyjdzie normalny człowiek, 

z którym da się współpracować. Powiedział, że jeszcze raz serdecznie dziękuje. 

 

Magdalena Nieć – inspektor UM 

Powiedziała, że dziękuje bardzo i ona również dziękuje. 

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Powiedział, że nie widzi więcej głosów. Zwrócił uwagę, że jest to prawdopodobnie ostatnia 

Sesja Rady w Piwnicznej-Zdroju w tej kadencji i w tym składzie, chociaż brakuje jednej oso-

by pani Ani Dominik. Powiedział, że chce wszystkim radnym, sołtysom, osiedlowym, 

i mieszkańcom również złożyć najserdeczniejsze podziękowania za trud podejmowany 

w czasie prac Rady i poszczególnych Komisji. Stwierdził, że mieszkańcy też się angażują  

i warto ich słuchać, ponieważ wspólnie można naprawdę dużo rzeczy zrobić i każdy głos po-
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winien być wysłuchany. Powiedział, że wszyscy bardzo dobrze zdają sobie sprawę z tego, że 

decyzje te często nie należały do łatwych, pomimo różnic zdań powstało wiele dobrych rze-

czy i działań na rzecz naszej społeczności. Stwierdził, że niestety niepodjęcie, czy wręcz na-

leży nazywać rzeczy po imieniu rezygnacja z budowy np. żłobka, przedszkola to wielka po-

rażka tej kadencji i niestety tego Burmistrza. Zwrócił uwagę, że niestety ciężko jest podzię-

kować za współpracę panu Dariuszowi Chorużykowi, gdyż jej praktycznie nie było, podej-

mowane przez pana Burmistrza decyzje w zaciszu gabinetów, bez wiedzy radnych i miesz-

kańców doprowadziły do frustracji jednych, jak i drugich, czego wyrazem były dwa referen-

da. Powiedział, że brak wspólnego frontu działań ze strony Burmistrza doprowadził do ol-

brzymich strat finansowych dla budżetu Miasta i Gminy Piwiniczna-Zdrój, to jest 10 mln zł 

dotacji przyznanej na budowę przedszkola poszło w przysłowiowy kosz, 200 tys. zł na wyko-

nanie całej dokumentacji plus programu rewitalizacji Czercza poszło w kosz, około 5 mln zł 

na budowę kładki pieszo-rowerowej między Wierchomlą, a Zubrzykiem poszło w kosz, choć 

ta inwestycja nie wymagała żadnego wkładu finansowego Piwnicznej-Zdroju. Stwierdził, że 

niedopilnowane przez obecnego Burmistrza inwestycje to straty finansowe rzędu setek tysię-

cy złotych. Zwrócił uwagę, że jako jedna z niewielu, gmina skorzystała tylko z 30% dotacji  

z przeznaczeniem na drogi gminne,  w porównaniu do gmin sąsiednich. Powiedział, że pan 

Lewicki wspominał o harówie, jaką pan Burmistrz zrobił, ale to chyba zwłaszcza teraz, kiedy 

w godzinach pracy roznosi swoje  ulotki, a to mieszkańcy mu płacą.  

 

Ryszard Lewicki – Radny  

Poprosił pana Przewodniczącego o nie prowadzenie kampanii, ale mówienie też o pozyty-

wach.  

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Powiedział, że to jest prawda.  

 

Ryszard Lewicki – Radny  

Zapytał, jaka prawda stwierdzając, że to jest jawna manipulacja i kłamstwo.   

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Poprosił, aby pan Lewicki poczekał, jak będzie chciał coś powiedzieć to powie. Zwrócił uwa-

gę, że pan Burmistrz w czasie pracy roznosi swoje ulotki i to jest kampania, więc jeżeli pan 

Lewicki mówi o kampanii, to właśnie tak to wygląda, m. in. było to wczoraj na blokach, rów-

nież w czasie pracy. Stwierdził, że pan Burmistrz nie ma ani odrobiny godności, bo przycho-

dzą mieszkańcy załatwiać sprawy, ale pana Burmistrza nie ma, więc on nic przeciwko nie ma, 

ale prosi, aby to robić po pracy. Powiedział, że co prawda ostatnio składał życzenia świątecz-

ne, ale jeszcze raz wszystkim chce życzyć zdrowych, spokojnych Świąt i wszystkiego dobre-

go. Zwrócił uwagę, że na pewno część z radnych będzie brała udział dalej w pracach nowej 

Rady i tak jak pan Lech powiedział, należy mieć nadzieję, że ta współpraca będzie bardziej 

owocna i będzie się układała dużo lepiej, jeżeli chodzi o Burmistrza i radnych.  

 

Włodzimierz Źrałka – Radny  

Powiedział, że w imieniu mieszkańców i radnych serdecznie dziękuje za takie szczere życze-

nia. 

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Podziękował panu Włodzimierzowi zwracając uwagę, że to przede wszystkim nie były ży-

czenia skierowane do niego, życzy panu Radnemu tego, ale jeżeli źle coś odebrał, to nie ro-
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zumie dlaczego. Zapytał, co takiego złego w tych życzeniach było skierowane do pana Wło-

dzimierza stwierdzając, że przecież pan Włodzimierz ulotek w czasie pracy nie roznosi. 

 

Włodzimierz Źrałka – Radny  

Stwierdził, że on podziękował za życzenia, a te życzenia składał pan Przewodniczący Rady.  

 

Maria Adamuszek – Radna  

Stwierdziła, że dobrze składał.  

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Powiedział, że dziękuje bardzo.  

 

Włodzimierz Źrałka – Radny  

Zwrócił uwagę, że pani Maria twierdzi, że dobrze. 

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Stwierdził, że odebrał to jako uszczypliwość.  

 

Włodzimierz Źrałka – Radny  

Powiedział, że nie.  

 

Ryszard Lewicki – Radny  

Stwierdził, że kto chciał to dobrze zrozumiał.  

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Stwierdził, że on również dziękuje.  

 

Włodzimierz Źrałka – Radny  

Powiedział, że w takim razie odbiję troszkę piłeczkę, że dzieci z Głębokiego i z Kokuszki 

mają przecież boisko na Radwanowie, to mogą z wf-em śmigać całkiem śmiało te trzy kilo-

metry. 

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Powiedział, że jego zdaniem boisko, które ma tam być wybudowane, będzie wybudowane, 

będzie wybudowane w lepszym dofinansowaniu i wszyscy będą zadowoleni, a dzięki temu 

pieniądze, które zostaną przekazane w tak trudnej sytuacji finansowej, jaka jest dzisiaj, na 

inne cele, więc wszyscy będą zadowoleni. Zapytał, czy jeszcze ktoś chce zabrać głos.  

 

Nie było więcej głosów.  

 

CZĘŚĆ II – PODJĘCIE UCHWAŁ  

 

Ad. 1. Uchwała w sprawie zmiany w budżecie i zmiany uchwały budżetowej Miasta  

i Gminy Piwniczna-Zdrój na rok 2024.  

 

Dariusz Chorużyk – Burmistrz  

Zapytał, czy jest potrzeba przedstawiania jeszcze raz szczegółów, z czego wynika autopo-

prawka, czy już radni wszystko wiedzą.  
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Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Powiedział, że było już dwa razy. Zwrócił uwagę, że jeszcze pani Skarbnik chce wyjaśnić 

WPF, ponieważ zmiany również będą dotyczyły WPF-u. 

 

Zofia Kulig – Skarbnik  

Zwrócił uwagę, że jeśli chodzi o zmiany w budżecie, nie zwiększają dochodów majątkowych, 

nie zwiększają również wydatków majątkowych, różnica zmniejszy przychody budżetu, czyli 

różnica pomiędzy dochodami i wydatkami, które nie zostają wprowadzone w tych zmianach. 

Powiedziała, że będzie również zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Piwniczna-Zdrój, załącznika nr 1 oraz załącznika objaśnienia, które będą doprowadzone do 

zgodności ze zmianami, które radni będą procedować po wniesionej autopoprawce. 

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Zwrócił uwagę, że wiadomo, iż WPF będzie też obejmował te zmiany, jeżeli chodzi o auto-

poprawkę. Zapytał, czy są jakieś pytania do pani Skarbnik. 

 

Nie było pytań.  

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką.  

 

UCHWAŁA NR LXXI/561/2024 – przyjęto, 10 – za, 3 – przeciw, 1 – wstrzymujący się 

(protokół z imiennego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

Ad. 2. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Piwniczna-Zdrój.  

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką.  

 

UCHWAŁA NR LXXI/562/2024 – przyjęto, 10 – za, 3 – przeciw, 1 – wstrzymujący się 

(protokół z imiennego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

Ad. 3. Uchwała w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody.  

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

UCHWAŁA NR LXXI/563/2024 – przyjęto, 13 – za, 1 – przeciw (protokół z imiennego 

głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

Ad. 4. Uchwała w sprawie sprzedaży działki nr 2111/180.  

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania.  

 

Nie było pytań.  

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
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UCHWAŁA NR LXXI/564/2024 – przyjęto jednogłośnie tj. 14 – za (protokół z imienne-

go głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

Ad. 5. Uchwała w sprawie sprzedaży działki nr 2331/26 i 2878/4.  

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania.  

 

Nie było pytań.  

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

UCHWAŁA NR LXXI/565/2024 – przyjęto jednogłośnie tj. 14 – za (protokół z imienne-

go głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

CZĘŚĆ III - KOŃCOWA  

 

Ad. 1. Zakończenie obrad sesji.  

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Zwrócił uwagę, że pan Burmistrz prosi o głos, chociaż mieli wolne wnioski i wtedy można 

było zabrać głos. 

 

Dariusz Chorużyk – Burmistrz  

Zwrócił uwagę, że chciałby podziękować wszystkim, każdy pomógł tyle, ile mógł lub ile 

chciał, więc naprawdę serdecznie dziękuje. Powiedział, że swoje podziękowania wyraził na 

ręce radnych i otrzymali oni od niego podziękowania. Zwrócił uwagę, że chciałby życzyć 

wszystkim, którzy ubiegają się w nadchodzących wyborach o zwycięstwo, żeby otrzymali 

głosy od mieszkańców. Złożył wszystkim życzenia zdrowych, spokojnych i pogodnych Świąt, 

przede wszystkim spokoju i odpoczynku. Podziękował za tę kadencję wszystkim, którzy go 

słuchają.  

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Podziękował za życzenia i zapytał, czy jeszcze ktoś chciał krótko zabrać głos.  

 

Nie było głosów.  

 

Mariusz Lis – Przewodniczący Rady  

Powiedział, że on również dziękuje bardzo i jeszcze raz życzy zdrowych, spokojnych Świąt, 

wszystkiego dobrego. Zakończył obrady.  

 

Na tym zakończono obrady LXXI Sesji Rady Miejskiej w Piwnicznej-Zdroju.  

 

 

Protokołowała  

Magdalena Nieć 

 

Protokół nie został przyjęty przez Radę Miejską – zakończenie kadencji.  


